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ZAPISNIK 

 

 

29. redne seje Upravnega odbora (UO) Atletske zveze Slovenije (AZS), ki je potekala v sejni 

sobi AZS v sredo, 11.12.2024, ob 17:00. 

 

Prisotni: mag. Primož Feguš, Ladislav Mesarič, Vojko Arzenšek, Blaž Zupančič, Albert Šoba, 

Anton Noner, Niko Muhič, Matjaž Sovdat, Mojca Verhovnik. 

 

Odsotni: dr. Andrej Udovč, Aleksandra Fortin, Gregor Istenič, Dušan Papež, Oliver Batagelj, 

Stane Rozman, Uroš Verhovnik. 

 

 

Zaposleni pisarne Atletske zveze Slovenije: Nejc Jeraša 

 

Ostali prisotni: Luka Cmok, Stanko Renko 

 

 

Predlog dnevnega reda: 

 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti 29. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

2. Potrditev dnevnega reda 29. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

3. Potrditev zapisnikov 28. redne in 91. dopisne seje Upravnega odbora Atletske zveze 

Slovenije. 

4. Razdelitev dodatnih sredstev za atlete in trenerje za leto 2024.  

5. Sprejem dokumentov Atletika 2025 in Merila 2025. 

6. Sprejem finančnega plana Atletske zveze Slovenije 2025. 

7. Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

8. Razno. 
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Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti 29. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

Predsedujoči P. Feguš je ugotovil, da je ob začetku seje prisotnih 9 od 16 članov UO AZS. Skladno 

s 36. členom Poslovnika o delu Upravnega odbora je UO AZS sklepčen in veljavno odloča. 

 

 

Ad. 2 

Potrditev dnevnega reda 29. redne seje Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije.  

 

Člani UO so se strinjali s predlaganim dnevnim redom. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 436: 9 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 436: UO AZS potrjuje predlagani dnevni red 29. redne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 3 

Potrditev zapisnikov 28. redne in 91. dopisne seje Upravnega odbora Atletske zveze 

Slovenije. 

 

Člani UO niso imeli pripomb o zapisnikih preteklih sej, zato jih je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 437:  9 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 437: UO AZS potrjuje zapisnike 28. redne in 91. dopisne seje UO AZS. 

 

 

Ad. 4 

Razdelitev dodatnih sredstev za atlete in trenerje za leto 2024. 

 

N. Jeraša je predstavil predlog razdelitve dodatnih sredstev za leto 2024. Dejal je, da je bil 

predlog potrjen tako na Strokovnem svetu AZS kot tudi Svetu atletov. Dodatna sredstva bodo 

dobili atleti/atletinje in njihovi trenerji, ki so v letošnjem letu potrdili ali dosegli kriterije za 

posamezne selekcije, in sicer: 

• Vrhunska 1        1.200 €, 

• Vrhunska 2        900 €, 

• Vrhunska 3        600 €, 

• Internacionalna  300 €. 

  

Znesek se razdeli po naslednjem ključu: 80 % atlet + 20 % trener. 
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Glasovanje o predlaganem sklepu št. 438: 9 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 438: UO AZS sprejme razdelitev dodatnih sredstev v višini 20.400 € za atlete in 

trenerje za leto 2024 po priloženem seznamu. 

 

 

Ad. 5 

Sprejem dokumentov Atletika 2025 in Merila 2025. 

 

N. Jeraša in L. Mesarič sta predstavila končni verziji dokumentov Atletika 2025 in Merila 2025. 

Oba dokumenta sta bila že predstavljena na prejšnji seji UO AZS, v končnih dokumentih so bili 

upoštevani dogorjeni predlogi iz prejšnje seje UO AZS. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 439: 9 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep 439: UO AZS sprejme dokument Atletika 2025. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 440: 9 članov je glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep 440: UO AZS sprejme dokument Merila 2025. 

 

 

Ad. 6 

Sprejem finančnega plana Atletske zveze Slovenije 2025. 

 

N. Jeraša je dejal, da je bil osnutek Poslovno finančnega načrta AZS za leto 2025 že predstavljen 

na prejšnji seji UO AZS. Končna verzija finančnega plana 2025 se ni spremenila, tako da v letu 

2025 planiramo 2.940.000 € prihodkov in 2.932.500 € odhodkov, kar pomeni planiran pozitiven 

rezultat v višini 7.500 €. Nato je podrobno predstavil posamezne postavke na prihodkovni in 

odhodkovni strani. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu št. 441: 9 članov glasovalo ZA, 0 PROTI. 

 

Sklep št. 441: UO AZS sprejme finančni plan Atletske zveze Slovenije 2025. 

 

 

Ad. 7 

Predlogi in pobude članov Upravnega odbora Atletske zveze Slovenije. 

 

Pod točko 7 ni bilo razprave. 
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Ad. 8 

Razno. 

 

Pod točko Razno ni bilo razprave. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 17:55. 

 

 

Zapisnikar: Kaja Arh    

predsednik AZS 

Primož Feguš 


